



CANADA

C
O
M
M
U
N
I
Q
U
É

No. 68
n^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

SEPTEMBER 22, 1971
LE 22 SEPTEMBRE 1971

ASSIGNMENT OF FOREIGN SERVICE VISITORS/
DIPLOMATES EN RESIDENCE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today the secondment of Messrs. Donald W. Munro and Jean-Yves Grenon as Foreign Service Visitors to the University of Dalhousie and the University of Montreal respectively for the academic year 1971-72. Mr. Munro, a graduate of UBC and Toronto has recently returned from a posting as Canadian Ambassador to five Central American Republics. Among other posts he held previously are those as Commissioner of the Delegation of Canada to the International Commission for Supervision and Control in Laos, and Head of the Commonwealth Division in the Department. A graduate of the Universities of Montreal and Cambridge, Mr. Jean-Yves Grenon is also a senior officer who has headed lately the Division of Francophone countries of Africa in the Department. He has had postings in Europe, Latin America and Africa. He has pursued extensive studies in law and political science and is the author of a number of public writings.

The above assignments are in implementation of a part of the Department's Academic Relations Programme for increasing understanding and co-operation between Canadian academics interested in foreign affairs and the Department. This is the third consecutive year in which the Department has assigned Foreign Service officers to Canadian universities.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures a annoncé ce jour le détachement, à titre de diplomates en résidence, de Messieurs Donald W. Munro et Jean-Yves Grenon auprès de l'Université de Dalhousie à Halifax et de l'Université de Montréal respectivement pour l'année académique 1971-72.

Diplômé des universités de Colombie britannique et de Toronto, M. Munro a été, ces dernières années, Ambassadeur du Canada auprès de cinq républiques d'Amérique centrale. Parmi les postes auxquels il a été affecté auparavant il y eut ceux de Commissaire auprès de la Commission internationale pour la Surveillance et le Contrôle au Laos et de Chef de la direction du Commonwealth au Ministère. Diplômé des universités de Montréal et de Cambridge, M. Jean-Yves Grenon est aussi un agent expérimenté qui avait charge, ces derniers temps, de la direction des pays francophones d'Afrique au Ministère. Il a été en poste en Europe, en Amérique latine et en Afrique, a poursuivi des études avancées en droit et en sciences politiques et est l'auteur d'une publication et d'articles divers.

Ces nominations ont été faites dans le cadre du programme des relations avec les universités mis sur pied par le Ministère, il y a quelques années, afin de promouvoir une plus grande compréhension et une coopération plus étroite entre le Ministère et les universitaires adonnés à l'étude des affaires internationales. C'est la troisième année consécutive que le Ministère détache ainsi de ses agents auprès des universités.